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PROTOKÓŁ Nr  LII/2017 

z LII Sesji VII Kadencji Rady Miasta Szczecinek, od bytej w sali konferencyjnej Urz ędu Miasta Szczecinek  

w dniu 18 grudnia 2017 roku 

 
Ustawowy skład Rady Miasta : 21 radnych. Obecnych: 19 radnych, według załączonej listy obecności. 

Nieobecni radni:  Zdzisław Miechowiecki i Jacek Pawłowicz.  

 
Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta:  

− przywitała zebranych stwierdzając wymagane kworum, tj. 20 radnych i o godz. 9:00 otworzyła sesję,   

− przedstawiła porządek obrad:     

1. Otwarcie sesji. 

2. Uchwała w sprawie przyjęcia Strategii Rozwoju Miasta Szczecinek na lata 2018-2026. 

3. Uchwała w sprawie przyjęcia Lokalnego Programu Rewitalizacji dla Miasta Szczecinek.  

4. Uchwała w sprawie uchwalenia budżetu miasta Szczecinek na 2018 rok. 

5. Uchwała w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej miasta Szczecinek na lata 2018-2025. 

6. Uchwała w sprawie dokonania zmian w budżecie miasta Szczecinek na 2017 rok. 

7. Uchwała w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej miasta Szczecinek na lata 2017-2025. 

8. Uchwała w sprawie zbycia nieruchomości stanowiącej własność Miasta Szczecinek. 

9. Uchwała w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego „28 Lutego III” w Szczecinku. 

10. Uchwała w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego  

„Świątki III” w Szczecinku. 

11. Uchwała w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego „Kaszubska II” w Szczecinku. 

12. Uchwała w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego „Koszalińska-3” w Szczecinku. 

13. Uchwała w sprawie przyjęcia Miejskiego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych  

i Przeciwdziałania Narkomanii dla Miasta Szczecinek na rok 2018. 

14. Uchwała w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Wspierania Rodziny na lata 2018-2020. 

15. Uchwała w sprawie zatwierdzenia projektu współfinansowanego z Europejskiego Funduszu Społecznego. 

16. Uchwała w sprawie szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w ośrodkach wsparcia-

schroniskach dla osób bezdomnych, innych niż prowadzone przez Miasto Szczecinek. 

17. Uchwała w sprawie ustalenia zasad zwrotu wydatków za świadczenia z pomocy społecznej w formie usług, 

pomocy rzeczowej, zasiłków na ekonomiczne usamodzielnienie, zasiłków okresowych i zasiłków celowych 

przyznanych pod warunkiem zwrotu, będących w zakresie zadań własnych gminy. 

18. Uchwała w sprawie rozpatrzenia skargi Pana M.S. na Dyrektora Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej  

w Szczecinku. 

19. Uchwała w sprawie rozpatrzenia skargi Pani K. Sz. na działania Burmistrza Miasta Szczecinek. 

20. Sprawozdanie Burmistrza Miasta Szczecinek. 

21. Informacja Przewodniczącej Rady Miasta Szczecinek.  

22. Zapytania radnych. 

23.  Zamknięcie sesji. 
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Ad.2.  

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta:  

− otworzyła dyskusję. 

 

Edyta Wojnicz Przewodnicz ąca Komisji Rozwoju Gospodarczego i Samorz ądności: 

− Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie jednogłośnie 4 glosami „za”. 

 

Marcin Bedka radny: 

− na dzisiejszej sesji mają się odbyć dwa głosowania: jedno w sprawie Strategii Rozwoju Miasta, drugie w 

sprawie przyjęcia Programu Rewitalizacji Miasta; 

− ciężko odnieść się do jednej kwestii nie przedstawiając uwag do drugiej; dokumenty przygotowała firma 

zewnętrzna, wskazano w nich problemy do rozwiązania w Programie Rewitalizacji Miasta, wskazano 

kierunki, w których Miasto powinno zmierzać, radny chce zwrócić uwagę na kwestię dot. „Rewitalizacji 

obszarów zdegradowanych – remont budynku PKP”; uważa, że to nie jest najistotniejsze zadanie Miasta; 

− inny przykład: „place zabaw”; na poprzedniej sesji radny Paweł Kwak uzyskał odpowiedź, że Miasto  

nie chce wspierać placów zabaw leżących na terenach spółdzielni mieszkaniowych; 

− to świadczy o tym, jak do Strategii podchodzi Burmistrz; z jednej strony mowa o zwiększeniu szkół 

zawodowych, a z drugiej strony szkoła budowlana przeznaczona do likwidacji, a budynek szkolny 

przeznaczony na mieszkania; kolejny cel w Strategii: podniesienie poziomu obywatelskości poprzez 

uruchomienie budżetu obywatelskiego; przy całej bardzo dobrej jakości przedłożonego dokumentu 

uważa, że jeśli przy władzy w mieście pozostaną po wyborach ci sami ludzie co obecnie, to ta Strategia 

nie będzie realizowana; jeżeli mieszkańcy chcą realizacji tego planu, to muszą zmienić obecne władze 

Miasta, ponieważ ta władza tego planu realizować nie będzie. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta:  

− radny przyznał, że to dobry plan,  

− ale na spotkaniach konsultacyjnych nikogo z radnych opozycji nie było; opozycja prosiła o inny termin 

spotkania, ale było to niemożliwe ze względu na udział w tych konsultacjach osób spoza Szczecinka, 

− radny jako przykład podał tylko kwestię placów zabaw i kwestię remontu budynku PKP, nie dostrzegając 

bardzo wielu innych istotnych planowanych zadań. 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− zwrócił uwagę, że na sesji Rady Miasta nie można prowadzić kampanii wyborczej, a to właśnie uczynił 

radny Marcin Bedka, który łamie prawo, ale to zdaniem Burmistrza w ugrupowaniu radnego normalna 

sprawa; poza tym Program Rewitalizacji Miasta będzie odrębnym punktem porządku obrad; ale skoro 

radny nie przychodził na spotkania konsultacyjne to nie wie o co chodzi;  

− Rewitalizacja Miasta to nie odnowienie budynków, ale kompleksowe spojrzenie na całokształt 

określonych obszarów Miasta; poza tym wielu mieszkańców popiera remont dworca PKP; Miasto będzie 

się starało o środki na ten cel z Regionalnego Programu Rewitalizacji; 
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− to jedyna kwestia w tym Programie, z którą radny się nie zgadza; Burmistrz nie chce polemizować  

z radnym na temat budżetu obywatelskiego, ponieważ obszerna dyskusja na ten temat odbyła się na 

poprzedniej sesji. 

 

Edyta Wojnicz Przewodnicz ąca Komisji Rozwoju Gospodarczego i Samorz ądności: 

− omawiany projekt uchwały dotyczy Strategii Rozwoju Miasta na lata 2018-2026; 

− jeśli chodzi o kwestie związane z oświatą, to szkoła budowlana znajduje się obecnie w tzw. „mechaniku” 

przy ul. Koszalińskiej, ale nabór jest coraz mniejszy ponieważ jest coraz mniej chętnych; 

− radny Marcin Bedka nie uczestniczył w posiedzeniu Komisji, dlatego o niektórych kwestiach nie wie.  

 

Marcin Bedka radny: 

− chce zwrócić uwagę, że w cywilizowanych miastach Przewodniczący Rady Miasta wie jak zarządzać 

pracami Rady Miasta; tam plany sesji Rady Miasta ustalane są na początku danego roku na cały rok; 

− wtedy można bezproblemowo dostosować swoje obowiązki zawodowe do posiedzeń Rady Miasta  

i Komisji; o posiedzeniu Komisji dowiedział się co prawda odpowiednio wcześniej, ale zwrócił się do Biura 

Rady Miasta z pytaniem, czy jest możliwość zmiany terminu i dowiedział się, że nie ma takiej możliwości; 

− jest to jaskrawy przykład, że nie ma co się przejmować opozycją, dlatego poza nielicznymi wyjątkami 

praca Przewodniczącej Rady Miasta wygląda tak jak wygląda. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta:  

− po raz kolejny wyjaśnia, że terminy posiedzeń Komisji ustalają Przewodniczący poszczególnych Komisji  

a nie Przewodnicząca Rady Miasta; radny musi pamiętać, że każdy radny otrzymuje dietę jako 

rekompensatę ewentualnie utraconych zarobków w trakcie wykonywania obowiązków radnego; dieta 

przysługuje radnym nie za to, że są radnymi, ale jako ekwiwalent utraconego zarobku podczas sesji Rady 

Miasta lub posiedzenia Komisji. 

 

Marcin Kaszewski radny:   

− jeśli do dokumentu liczącego ok. 100 stron, radny ma tylko dwie ogólnikowe uwagi to znaczy, że 

dokument został przygotowany bardzo dobrze. 

 

Renata Rak radna: 

− odnośnie uwagi radnego Marcina Bedki dotyczącej likwidacji szkoły budowlanej przy ul. Artyleryjskiej, to 

nie jest tak, że zamyka się szkołę, wiedza radnego jest w tej kwestii niepełna. 

 

Roman Matuszak radny: 

− proponuje powrót do właściwego tematu dyskusji, czyli Strategii Rozwoju Miasta, ta Strategia będzie 

pewną wskazówką dla przyszłych władz Miasta, czyli dla organu stanowiącego i organu wykonawczego; 

− uważa, że należy ją przyjąć, będzie głosował za jej przyjęciem, ponieważ jej treść zawiera uwzględnienie 

postulatów opozycji które dotychczas nie były przez większość rządzącą w mieście przyjmowane; 

− zastanawia się, czy przyjęcie Strategii rozwiąże kompleksowo problemy istniejące w Szczecinku; 

− jako przykład podał zakup autobusów elektrycznych przez Komunikację Miejską Sp. z o.o.; 
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− w przypadku tej inwestycji nie przewidziano kłopotów mogących pojawić się na etapie eksploatacji tych 

autobusów; jeśli jest wprowadzane coś nowego i do końca nie sprawdzonego, należałoby przewidzieć 

ewentualne mogące się pojawić trudności. 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− nie spodziewał się, że radny poruszy temat autobusów elektrycznych, środki na ten cel już zostały 

zainwestowane; premier Mateusz Morawiecki, którego opozycja w Radzie Miasta Szczecinek popiera tez 

jest zwolennikiem autobusów elektrycznych, z czym akurat Burmistrz również się zgadza; o autobusach 

elektrycznych była już mowa na poprzednich sesjach; Burmistrz uważa, że od takiego rozwiązania się nie 

ucieknie, i bardzo dobrze, inne miasta zaczynają iść za przykładem Szczecinka. 

 

Marek Ogrodzi ński radny: 

− każdy ma swoją wizję rozwoju Miasta, są różne zdania na ten temat; uważa, że każdy będzie mógł 

wnosić w trakcie realizacji Strategii swoje uwagi i propozycje zmieniające; trzeba być ślepym, żeby  

nie zauważyć, że to jest również dla tych, którzy przyjdą po obecnych mieszkańcach Szczecinka. 

 

Marcin Bedka radny: 

− odnośnie kampanii wyborczej nie uważa, żeby prowadził ją na sesji, a przedłożony dokument faktycznie 

uważa za bardzo dobry, a ten kto będzie rządził w mieście po wyborach będzie mógł z niego korzystać, 

− myśli, że trzeba zagłosować za przyjęciem Strategii; 

− uważa, że radni Platformy Obywatelskiej mogli dyskutować o Strategii na posiedzeniu Klubu Radnych. 

 

Marek Ogrodzi ński radny: 

− jeżeli radny Marcin Bedka zwrócił uwagę na treść Strategii, to w tej Strategii jest wiele zadań, które 

planowane są do zrealizowania, cel Strategii jest jednak jeden: poprawa jakości życia mieszkańców 

Szczecinka; może czas wreszcie usiąść i zacząć więcej rozmawiać, nikt nie mówi, że budżet obywatelski 

jest zły, tylko trzeba go wprowadzić w odpowiednim trybie i czasie, a szkoły średnie to kwestia Powiatu  

a nie Miasta. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta:  

− to Strategia Rozwoju na 8 lat, nie da się od razu wszystkiego przewidzieć i w niej ująć; 

− przyjęcie Strategii nie oznacza, że nie będzie ona mogła być zmieniona w przyszłości. 

 

Marcin Bedka radny: 

− zgłoszenie uwag do Strategii nie oznacza, że będzie głosować przeciw. 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta:  

− ze względu na brak dalszych uwag przystąpiła do głosowania nad uchwałą. 

 

W głosowaniu  jawnym  Rada  Miasta  jednogłośnie 19 głosami „za” podjęła uchwałę: 

Nr LI/433/2017   

w sprawie przyj ęcia Strategii Rozwoju Miasta Szczecinek na lata 201 8-2026. 
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Ad.3. 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta:  

− otworzyła dyskusję. 

 

Edyta Wojnicz Przewodnicz ąca Komisji Rozwoju Gospodarczego i Samorz ądności: 

− Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie jednogłośnie 4 glosami „za”. 

 

Roman Matuszak radny: 

− w Programie w części dotyczącej jednostki nr 8 wskazano, że uczniów zagrożonych ocenami 

niedostatecznymi jest w Szczecinku ponad 50%, w jakiś sposób należy tę sytuację zmienić, bo to  nie jest 

dobre, w Szczecinku nie ma systemu premiowania wybitnych nauczycieli za wyniki nauczania, może 

właśnie teraz jest czas, żeby taki system wprowadzić, 

− diagnoza przedstawiona w Programie Rewitalizacji obnaża stan oświaty w mieście. 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− skoro diagnoza tak to przedstawia, to pewnie tak jest, ale może to też wynikać z faktu, że przy ilości 

uczniów brani byli pod uwagę również uczniowie szkoły podstawowej dla dorosłych, którzy zazwyczaj 

osiągają niższe wyniki od innych uczniów, a w Szczecinku takich uczniów jest więcej,  niż w innych 

miejscowościach naszego województwa, to złożony problem, jeśli jednak chodzi o egzaminy zewnętrzne, 

to według Gazety wyborczej uczniowie ze Szczecinka wypadają bardzo dobrze, nie chce polemizować  

z treścią opracowania, ponieważ pewnie tak jest, ale nie zgadza się z radnym, żeby wprowadzać jakiś 

system kategoryzowania nauczycieli, który z nich jest bardzo dobry, a który tylko dobry, bo chyba nie o to 

chodzi, w Szczecinku przeznaczona dużą kwotę na różnego rodzaju zajęcia pozalekcyjne dla dzieci i 

młodzieży szkolnej, zajęcia wyrównawcze, i to zdaniem Burmistrza jest drogą, którą należy kontynuować, 

− w Anglii przeprowadzono badania, że część uczniów to analfabeci, czasem się wydaje, że wszystko gra, 

a okazuje się, że tak nie jest, Miasto realizuje szereg dodatkowych zadań w tym zakresie nie będących 

obowiązkiem Miasta, dlatego uważa, że należy iść dotychczasową drogą w tej kwestii. 

 

Tomasz Czuk Dyrektor Komunalnego Centrum Usług Wspó lnych: 

− przytoczył dane statystyczne dotyczące wyników w nauce osiąganych przez uczniów w różnych 

miastach, Szczecinek nie odbiega od średniej krajowej, natomiast w Województwie Zachodniopomorskim 

uplasował się nawet w czołówce; to, że Szczecinek ma taki procent uczniów z gorszymi wynikami wynika 

z tego, że w Szczecinku prowadzona jest szkoła dla dorosłych , gdzie duża grupa jest dodatkowo 

zagrożona wykluczeniem społecznym i dlatego trudniej jest im zdobywać lepsze oceny, uczniowie ze 

Szczecinka uczestniczą w zewnętrznych konkursach i olimpiadach wiedzy, przedstawiciele 

szczecineckiej oświaty biorą udział w spotkaniach zewnętrznych dotyczących kwestii i problematyki 

oświatowej poszukując lepszych rozwiązań. 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− chce wyjaśnić, że Rada Miasta będzie głosowała nad dokumentem, który po jego uchwaleniu może 

jeszcze wymagać poprawienia, 
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− Program był już konsultowany z Urzędem Marszałkowskim, ale po jego uchwaleniu musi tam trafić 

ponownie, jeśli Urząd Marszałkowski wskaże potrzebę korekty, program może ponownie trafić pod 

obrady Rady Miasta, nie wiadomo jeszcze, czy tak będzie, ale Burmistrz woli uprzedzić radnych o takiej 

możliwości, opisując procedurę dotyczącą wykorzystania Programu Rewitalizacji przy ubieganiu się  

o dotacje, jeśli zajdzie konieczność naniesienia poprawek to najprawdopodobniej zostanie złożony 

wniosek  o zwołanie sesji nadzwyczajnej. 

 

Jerzy Kania radny: 

− Szkoła Podstawowa Nr 8, o której mówił radny Roman Matuszak to szkoła w specjalnym ośrodku na 

Świątkach. 

 

Roman Matuszak radny: 

− nie mówił o szkole nr 8, ale o jednostce nr 8. 

 

Jerzy Kania radny: 

− każdego roku Burmistrz nagradza nauczycieli, od nowego roku Miasto wprowadza do oświaty nowy 

system motywacyjny. 

 

Marcin Bedka radny: 

− radny Jerzy Kania pokazał, jak niektórzy radni zapoznają się z materiałami na sesję, jeśli ktoś czytał 

program to wie co to jest „jednostka nr 8”, jeśli ktoś nie czytał to tego nie wie, nie zgadza się z radnym 

Romanem Matuszakiem, chociaż dokument uważa za bardzo dobry, nie zgadza się na zaproponowane 

w Programie przeciwdziałanie wskazanemu problemowi, cytując fragment Programu,  

− zwrócił uwagę, że diagnoza problemów społecznych Szczecinka, zawarta w „Lokalnym Programie 

Rewitalizacji dla Miasta Szczecinka” wskazuje, iż rejon ul. Dworcowej to miejsce niezbyt bezpieczne; 

− cytując dokument, wymieniał takie problemy, jak żebractwo, zaczepianie przechodniów przez 

bezdomnych czy agresja ze strony osób spożywających w pobliżu dworca alkohol; dzieci po wyjściu  

z zajęć będą narażone na to, co się tam dzieje; radny nie zgadza się z takim rozwiązaniem; 

− w jaki sposób zaadoptowanie budynku dworca na potrzeby SAPiK-u ma wpłynąć na poprawę sytuacji  

w mieście, gdzie np. spada liczba mieszkańców, co do diagnozy byłby za jej uwzględnieniem, ale co do 

proponowanych w Programie rozwiązań jest im przeciwny, dwie podstawowe kwestie generujące 

największe finanse, są nie trafione. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta:  

− radny wszystko upraszcza, a nie powinno tak być, 

− ten dokument jest potrzebny po to, aby moc ubiegać się o środki zewnętrzne. 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− odpowiadając radnemu, zarzucił mu, że radny cały plan upraszcza; trzeba dobrze słuchać, labo mieć 

tłumacza, bo w ogóle nie wiadomo o co radnemu chodzi; 
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− zacytował wypowiedź radnego: „generują największe finanse” – co jest dość zagmatwane; radnemu 

chodzi chyba o to, że one są po prostu kosztowne; że kosztowne jest wyremontowanie dworca i wieży 

ciśnień; ale radny nic nie zrozumiał; radny nie rozumie Programu ani idei rewitalizacji; 

− Burmistrz porównał planowaną rewitalizację rejonu ul. Dworcowej do tego, jakie zmiany nastąpiły  

w ostatnich latach na warszawskiej Pradze; gdyby przyjąć to, co mówi radny, to cała warszawska Praga 

jako miejsce zdiagnozowane wiele lat temu jako miejsce niebezpieczne, musiałaby być zahibernowana; 

− ta bieda, która tam była i patologia musiałaby się tam utrwalać; 

− jeśli jest diagnoza, że koło dworca jest niebezpiecznie, to  zdaniem radnego nie należy tam dzieci 

posyłać, bo od razu zostaną zaatakowane nożami lub „bejsbolem”; dobrze by było, gdyby radny 

zrozumiał, że to jest absolutnie prawidłowy kierunek,  tak jak kiedyś ożywienie Pragi; Praga jest dzisiaj 

bardzo modną dzielnicą, gdzie są artyści, sklepy, ceny nieruchomości wzrosły, stała się dzielnicą 

bezpieczną; tak samo będzie z naszą okolicą dworca;  do tego z czasem wyremontowana zostanie ul. 

Sikorskiego, Wiśniowa, przebudowane zostaną ronda, przeniesiona zostanie część aktywności 

mieszkańców do tej dzielnicy, która jest teraz zapomniana przez Boga i ludzi; 

− są pewne odchylenia, jak w każdej statystyce i krzywej Gaussa; Burmistrz nie wie, czy radny uczył się 

w szkole tego, że jest jakaś strona prawa, lewa i są jakieś odchylenia, a środkiem idzie ten główny 

strumień, ale są pewne odchylenia.  

 

Marcin Bedka radny: 

− jak widać trafił w czuły punkt, w coś co „boli” Burmistrza, jak Burmistrz nie może zbić wypowiedzi radnego 

argumentami to wyciąga wykształcenie, niewiedzę, czego to się radny w szkole nie nauczył itp.; 

− radnego to osobiście bawi, ponieważ pokazuje, że Burmistrz nie jest w stanie dyskutować w sposób 

normalny i cywilizowany; tylko stosując insynuacje dotyczące wykształcenia; 

− w szkole radnego nie uczono o krzywej gausa, ale na studiach spędził dość dużo czasu, i choć ich  

nie ukończył, to miał „przyjemność z krzywą Gaussa”; dyskutować trzeba potrafić, jak ktoś nie potrafi to 

wyciąga argumenty, co kto pokończył; Burmistrz ukończył ileś fakultetów, ale dyskutować nie potrafi, bo 

kultury nie nauczono Burmistrza w domu; 

− Burmistrz mówił, że w gazecie Wyborczej Szczecinek wypadł super, to podobnie jak z problemem 

uchodźców, w Polsce nie ma uchodźców i dlatego nie ma z nimi problemu, nie ma patroli policji takich jak 

np. we Francji, przedstawione w Programie propozycje rozwiązania wskazanych problemów uważa za 

złe, oczekuje dyskusji na ten temat, ale kulturalnej. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta:  

− w ustach radnego ta uwaga brzmi dwuznacznie, w Programie nie ma zapisu, że Burmistrz chce 

zastosować tylko dwa rozwiązania, ale że chce ten teren zrewitalizować. 

 

Marek Ogrodzi ński radny: 

− zauważył, że jeszcze bardziej niebezpieczną i narażoną na rozmaite problemy społeczne częścią 

Szczecinka jest ścisłe centrum; o co więc tu chodzi, czy o to, że jedno koło jest zepsute i wymaga 

naprawy lub wymiany, czy o to, że trzy koła są dobre; czy zdaniem radnego Marcina Bedki mieszkańcom 

przy ul. Dworcowej nic się należy. 
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Marcin Bedka radny: 

− co do tego, że na ul. Dworcowej trzeba rozwiązać zdiagnozowany problem nie ulega wątpliwościom, ale 

nie zgadza się za zaproponowany sposób rozwiązania tego problemu, 

− jego zdaniem nie wystarczy samo wyremontowanie dworca, żeby problem zniknął, uważa, że ten 

Program to jeden z lepszych tego typu dokumentów, mowa jest jednak o dwóch różnych rzeczach, na ul. 

Dworcowej problem zaczepiania, w centrum miasta problem większej przestępczości, 

− skoro w centrum jest większa przestępczość to może właśnie tu, a nie w rejonie ul. Dworcowej powinny 

być realizowane projekty rewitalizacyjne. 

 

 Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− trudno nie odnieść wrażenia, że radny z dokumentem dokładnie zapoznaje się dopiero na sesji, 

− doskonale wiadomo, że w centrum miasta mieszka więcej osób i dlatego stopień zagrożenia 

przestępczością jest większy niż na ul. Dworcowej, gdyby radny czytał dokument w domu to by wiedział, 

że w różnych jednostkach występują rożne zagrożenia, wystarczy wyjść wieczorem na plac Wolności 

 i zobaczyć dzieci, które się tu bawią, są one „impregnowane” na jakiekolwiek uwagi,  

− ostatnio Burmistrz próbował interweniować wobec dzieci mających po 10, 11 lat; sposób, w jaki się te 

dzieci do Burmistrza odnosiły, ich chamstwo i wulgarność wskazuje, że te dzieci są z rodzin 

dysfunkcyjnych; Burmistrz nie mógłby być pedagogiem, bo ręce mu opadły i nie wiedział, jak mam z tymi 

dziećmi rozmawiać, to było przerażające, bo to jest taki margines, który jest popularny w tej części 

miasta, tu trzeba również przeznaczać pieniądze i Miasto to robimy, gdyby nie zaczęto przebudowywać 

placu i ulic dookoła, to pewnie by się starano o jakieś dofinansowanie, ale już to zostało zrobione i 

Burmistrz  uważa, że ten temat jest zamknięty. 

 

Marcin Bedka radny: 

− nie jest przeciwnikiem remontu dworca PKP ze środków budżetu Miasta, ale chodzi mu o to, żeby  

nie były to pieniądze pochodzące ze środków na rewitalizację, zgadza się, że teren centrum Miasta 

wymaga rewitalizacji, ale innej niż ulica Dworcowa, powinno się wyciągnąć te dzieci z ich środowisk, 

wdrażać programy rewitalizacyjne, edukacyjne; a tu mowa, że będzie rewitalizowana ul. Dworcowa, że  

w centrum Miasta są problemy z zachowaniem dzieci, z ich edukacją, ale jako rozwiązanie tych 

problemów proponuje się przebudowywać dworzec PKP.  

 

Daniel Rak Zast ępca Burmistrza Miasta: 

− radny sugerował wcześniej Burmistrzowi, żeby podchodzić do pewnych zagadnień kompleksowo, ale tak 

właśnie się dziej, zrewitalizowanie dworca PKP jest tylko jedyną z wielu propozycji,  

− radny Marcin Bedka nie przyjmuje jednak tego do wiadomości, jako przykład pozytywnych efektów 

zrewitalizowania dworca PKP podał Drawsko Pomorskie,  

− nikt nie mówi, że wyremontowanie dworca automatycznie spowoduje, że nie będzie tu bezdomnych, czy 

osób pijących alkohol, ale będą przy tym podejmowane dodatkowe działania. 
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Janusz Rautszko radny: 

− ma nadzieję, że dyskusja zmierza ku końcowi, ten dokument nie dotyczy rewitalizacji strukturalnej, ale 

rewitalizacji społecznej, dokument potrzebny jest do aplikowania o środki zewnętrzne, Program powinien 

zostać przez radnych przyjęty ponieważ jest Miastu potrzebny. 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− wskazał, że dobrym przykładem zrewitalizowanej części Szczecinka jest ul. Polna, kto chciałby kiedyś 

mieszkać na Polnej?  a dzisiaj to już nie jest jakaś ujma, ale na to potrzeba było lat inwestowania. 

 

Marcin Bedka radny: 

− odnośnie ul. Polnej zapytał, jak często Burmistrz jeździ ta ulicą? bo radny często, ulica ta zmieniła się 

faktycznie, ale niech radni zobaczą, jak tam życie wygląda na co dzień, w tym wieczorami, gdzie 

niedaleko mieści się siedziba Straży Miejskiej i szczecineckiej Policji, to zaskakujący widok. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta:  

− poinformowała, że we wszystkich uchwałach przedłożonych na dzisiejszą sesję, w których jako podstawę 

prawną wskazano ustawę o samorządzie gminnym należy przy Dzienniku Ustaw dopisać „z późniejszymi 

zmianami” ponieważ po opublikowaniu tekstu jednolitego tej ustawy, i już po wysłaniu radnym materiałów 

na niniejszą sesję, zostały opublikowane zmiany do tej ustawy; poprawki te nie wymagają 

przegłosowania; ze względu na brak dalszych uwag przystąpiła do głosowania nad uchwałą. 

 

W głosowaniu  jawnym  Rada  Miasta  16 głosami „za”, przy 2 głosach „wstrzymujących się” i 1 głosie „przeciw” 

podjęła uchwałę: 

Nr LI/434/2017   

w sprawie przyj ęcia Lokalnego Programu Rewitalizacji dla Miasta Szc zecinek . 

Ad.4. 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta:  

− otworzyła dyskusję. 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− chciałby przedstawić najważniejsze założenia budżetu Miasta na 2018r.; ale najpierw chce zgłosić 

autopoprawki do projektu uchwały, które wynikają z tego, że przy budowie sali sportowej na  

ul. Kopernika; postanowiono podpisać aneks do umowy z wykonawcą, wynikający z przeniesienia części 

środków przeznaczonych na w/w inwestycję z roku 2017 do realizacji i wykorzystania przez wykonawcę 

w roku 2018; dlatego Burmistrz prosi, aby w budżecie na 2018r. ująć jako wolne środki kwotę 240 tys. zł  

z 2017r., wskazując jednocześnie w odpowiedniej pozycji wzrost wydatków o tę kwotę w 2018r.; 

− oznacza to zmianę zapisów w paragrafie 2, paragrafie 3, paragrafie 4 pkt 1 uchwały oraz odpowiednią 

zmianę zapisów w załącznikach nr 2, nr 9 i nr 12, 

− jednocześnie należy dodać, że implikacją tych zmian będzie konieczność dokonania odpowiednich zmian 

w wieloletniej prognozie finansowej  na lata 2018-2025; ale teraz są zgłaszane autopoprawki do budżetu; 
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− podkreślił m.in., że dzięki wolnym środkom w kasie Miasta, czyli nieco ponad 14 mln zł, Miasto po raz 

czwarty z kolei nie zaciągnie kredytów, a wydatki będą na rekordowo wysokim poziomie - sięgną około 

170 mln zł; Burmistrz odniósł się też do zarzutów niektórych portali informacyjnych, że przyszłoroczny 

budżet jest budżetem wyborczym stwierdzając, iż Miasto ma rekordowo wysokie dochody, ma wolne 

środki budżetowe, które zostały wypracowane, i te środki prostu zostaną zagospodarowane;  

− poza tym każdy budżet roku wyborczego można nazwać budżetem wyborczym i tyle; 

− ponad 157 milionów złotych po stronie dochodów i niemal 170 milionów po stronie wydatków – tak 

wygląda przyszłoroczny budżet Szczecinka; deficyt pokryty zostanie z wolnych środków, a budżet będzie 

najwyższym w historii Miasta; malejące bezrobocie i wyższe zarobki, nowe zakłady pracy czy zanikanie 

szarej strefy powodują, że  dochody Miasta z podatku od osób fizycznych co rok wzrastają o około  

3 mln zł;  to dowód na bogacenie się społeczeństwa; w 2018r. roku wzrosną też przychody z podatku od 

osób prawnych; po raz kolejny Miasto nie zaciągnie nowych pożyczek i kredytów, a zadłużenie Miasta 

znacznie spadnie; w roku 2018 zostanie wykonanych wiele inwestycji: zakończona zostanie przebudowa 

centrum miasta czy budowa piętrowego pomostu przy Zamku; Miasto dofinansuje kwotą 1,5 mln zł 

remont ulicy Kościuszki i ulicy Trzesieckiej, rozpocznie się budowa nowej drogi łączącej ulicę Polną  

z ulicą Kołobrzeską oraz budowa mieszkań socjalnych przy ul. Pilskiej; rozpoczęty zostanie remont 

dworca PKP  i wieży ciśnień; w Szczecinku powstanie centralny plac zabaw oraz trasa zjazdowa na 

Górce Rynkowej, to bardzo dobry i realny budżet. 

 

Jerzy Kania Przewodnicz ący Komisji Bud żetowo-Ekonomicznej: 

− przedstawił kolejno wyniki zaopiniowania projektu budżetu Miasta na 2018r. przez poszczególne Komisje  

w częściach wynikających z zakresu kompetencji każdej z Komisji, poza Komisją Rewizyjną, która  

nie opiniuje projektu budżetu; 

− Komisje: Problemów Społecznych; Rozwoju Gospodarczego i Samorządności; Edukacji, Kultury, Sportu  

i Turystyki; Ochrony Środowiska oraz Prawa, Legislacji i Porządku Publicznego – wszystkie w swoim 

zakresie pozytywnie zaopiniowały projekt budżetu na 2018r.; 

− Komisja Budżetowo-Ekonomiczna zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie zarówno w części dotyczącej 

zakresu jej szczegółowych zadań, jak i pozytywnie całość projektu budżetu 4 glosami „za, przy 1 głosie 

„przeciw” i 1 głosie „wstrzymującym się”. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta:  

− radni otrzymali przed sesją uchwały Regionalnej Izby Obrachunkowej zawierające pozytywne 

zaopiniowanie projektu budżetu Miasta na 2018r. i projektu WPF na lata 2018-2025;  

− odczytała treść opinii. 

 

Marcin Bedka radny: 

− chce zadać pytanie dotyczące budowy sali sportowej przy SP-6 – kiedy zostało podpisane porozumienie 

w formie aneksu do umowy? 
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Daniel Rak Zast ępca Burmistrza Miasta: 

− aneks jest przygotowany ale jeszcze nie został podpisany; dwa tygodnie temu odbyło się spotkanie po 

wpłynięciu pisma wykonawcy do Urzędu Miasta, formalnie aneks nie jest jeszcze podpisany. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta:  

− radny Marcin Bedka mówi nie na temat. 

 

Marcin Bedka radny: 

− to jest przykład idealnej współpracy Przewodniczącej Rady Miasta i Burmistrza;  

− na poprzedniej sesji były przedstawiane argumenty dotyczące budżetu obywatelskiego i wówczas 

usłyszał, że projekt uchwały został przez opozycję źle przygotowany, że za późno zgłaszane są 

autopoprawki; teraz bez wcześniejszego uprzedzenia zgłaszane są dopiero na sesji autopoprawki 

projektu budżetu i według Przewodniczącej Rady Miasta jest to normalne; a to przecież radni Platformy 

Obywatelskiej i Burmistrz tym razem tak postąpili;  

− przykładem może być też zakup autobusów elektrycznych, co radny przyrównał do zamiaru zakupu 

helikopterów KARAKALI; żeby się nie okazało, że została przepłacona cena, uważa, że lepsze byłyby 

autobusy z silnikami EURO6. 

 

Tomasz Merk Dyrektor Zarz ądu KM Sp. z o.o. w Szczecinku: 

− na zakup autobusów elektrycznych zostanie przeznaczona dotacja. 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− to będzie dofinansowanie z Regionalnego Programu Operacyjnego, a uwagę dotyczącą zakupu 

KARAKALI uważa za nie na miejscu, i nie wie o co radnemu chodzi, jeśli radny chce zarzucać jakieś 

machlojki to niech to nazwie po imieniu, wtedy będzie wiadomo co radny zarzuca; 

− o zakupie autobusów elektrycznych była wielokrotnie mowa na poprzednich sesjach; 

− autobusy z silnikami EURO6 są droższe w eksploatacji niż autobusy z silnikami EURO5 a radny 

sugeruje, żeby kupić te droższe; o co radnemu chodzi z tymi KARAKALAMI? 

 

Marcin Bedka radny: 

− nie rozumie o co go pyta Burmistrz; odnośnie autobusów, o których mówił to tam, gdzie je zakupiono 

oszczędności roczne wyniosły od 30 tys. zł  do 50 tys. zł;  

− odnośnie natomiast oszczędności w budżecie Miasta na 2017r. okazało się, że Burmistrz miał rację,  

z czego radny się bardzo cieszy; 

− słuchając wypowiedzi Burmistrza nasuwa się jednak analogia z rokiem 2014r., który był rokiem 

wyborczym, wtedy też Burmistrz mówił co zrobił oraz co zrobi i zrealizuje; niczym się to nie różniło od 

dzisiejszej wypowiedzi; Burmistrz sam dał do zrozumienia, że „wybory czas zacząć”; 

− w zasadzie Burmistrz realizuje to, o czym mówiła opozycja.  

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta:  

− w takim razie rozumie, że opozycja będzie głosowała za przyjęciem budżetu na 2018r. 
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Marek Ogrodzi ński radny: 

− widać wielką konsekwencję i upór Burmistrza w tym, co robi przy planowaniu rozwoju tego miasta,  

− tak naprawdę Burmistrz z nim się związał jako młody adept sztuk medycznych; wrócił z Łodzi; 

− Burmistrz związał swoje życie ze Szczecinkiem - małym miastem miedzy Piłą a Koszalinem i stwierdził, 

że tu jest jego centrum życia - tak jak jest centrum życia wszystkich radnych; 

− i konsekwentnie to co robi Burmistrz pokazuje, że jest on mieszkańcem Szczecinka, że zadeklarował się 

być mieszkańcem tego miasta, bo taki był jego wybór; świadomy wybór i wszystko co robił jako lekarz  

i jako Burmistrz, robi dla tego miasta; radni też poświęcają się dla miasta; 

− radny dziękuje Burmistrzowi za tak dobrze przygotowany budżet. 

 

Roman Matuszak radny: 

− w przeciwieństwie do opinii jego kolegi z klubu "Razem dla Szczecinka" nie uważa, że to jest budżet 

wyborczy; on jest następstwem dobrej koniunktury gospodarczej, ale przede wszystkim sposobowi 

zarządzania miastem przez Burmistrza w ostatnich latach; uważa, że to dobry budżet po stronie 

dochodów i wydatków; należy wziąć pod uwagę to, że budżet zaplanowany został bez podniesienia 

podatków i to już od kilku lat; jest to więc wypracowany dochód Miasta; 

− chciałbym zagłosować za przyjęciem tego budżetu, ale nie będzie mógł z przyczyn etycznych; ponieważ 

znalazł się w nim wydatek na in vitro, a więc na metodę zapłodnienia pozaustrojowego, z którą się 

etycznie radny nie zgadza.  

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta:  

− podziękowała radnemu za rzeczową ocenę projektu budżetu i uznanie przez radnego pracy Burmistrza  

w tym zakresie; ale jej zdaniem radny nie powinien kierować się tylko tym, co sam uważa, ale również 

tym, co jest dobre dla mieszkańców; 

− Przewodnicząca uważa, że program in vitro to dobre rozwiązanie, podobnie jak program rehabilitacji 

seniorów; trzeba brać pod uwagę zdanie mieszkańców. 

 

Marcin Kaszewski radny: 

− chciałby uzyskać informację, jak zagłosuje radny Marcin Bedka, opozycja postulowała o budżet 

obywatelski; w projekcie budżetu na 2018r. jest wiele inwestycji dla mieszkańców, np. centralny plac 

zabaw, to przecież inicjatywa obywatelska; na posiedzeniu Komisji radny Marcin Bedka głosował 

przeciw, czy teraz też nie będzie głosował za budżetem ? 

 

Marcin Bedka radny: 

− niestety z budżetem jest tak, że można go przyjąć tylko w całości a nie w części; 

− uważa, że część kwestii w tym budżecie jest słuszna; np. niezaciąganie kredytów; ale są też kwestie,  

z którymi radny się nie zgadza; 

 

 



 13

− opozycja w Radzie Miasta nie jest taka, jak opozycja w Sejmie; radny Matuszak ma inne zadnie od niego, 

ale dalej trwa współpraca; nie widzi wypowiadania takiej różnicy zdań wśród radnych Platformy 

Obywatelskiej; a realizacja inwestycji, o których powiedział radny Marcin Kaszewski może świadczyć  

o tym, że opozycja w Radzie Miasta jest skuteczna; 

− przykładem dyktatorskich rządów w mieście jest niepatrzenie na to, co mówi opozycja w Radzie Miasta; 

− radny nie chce w to wchodzić, bo to nie jest związane z budżetem; 

− stwierdził, że będzie musiał mimo to zagłosować przeciwko budżetowi i nawet gdyby się przełamał 

i stwierdził, że jednak nawet autobusy elektryczne mu nie przeszkadzają, i że kilka innych inwestycji mu 

nie przeszkadza, to dla niego nie do przeskoczenia jest temat in vitro; to jest jakby gwóźdź dobijający to, 

że nie może zagłosować „za”, więc będzie „przeciw”.  

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta:  

− to nie jest pierwszy budżet, nad którym radni tej kadencji procedują;  

− w związku z próbą zabrania głosu przez radnego Marcina Bedkę w trakcie jej wypowiedzi zwróciła 

uwagę, że po raz kolejny radny próbuje zabrać głos poza kolejnością; 

− poza tym w swoich wypowiedziach radny zdaniem Przewodniczącej i nie tylko jej zdaniem obraża 

radnych Platformy Obywatelskiej; 

− wydaje się, że ani razu radny Marcin Bedka nie był pan na spotkaniu Klubu Radnych PO,  

a Przewodnicząca jest na każdym spotkaniu i radnego nie widziała; 

− ocena przez radnego postępowania radnych PO, czy radni PO dyskutują, czy mają różnego rodzaju 

pomysły i czy dochodzą do jakiegoś konsensusu, są co najmniej nieuzasadnione i fałszywe.  

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− uważa, że wypowiedź radnego Marcina Bedki dotycząca dyktatorskich rządów jest  prymitywna, tak jak  

prymitywny jest sam radny; radny po prostu nic z tego nie rozumie; nie rozumie zagrożenia, jakie w tej 

chwili jest w Polsce; radny nie rozumie, co to znaczy oddzielnie sądów od władzy wykonawczej, od 

władzy sądowniczej i porównuje to z  autorytarnym rządzeniem Miastem przez Burmistrza; to świadczy  

o tym, że radny w ogóle nic kompletnie nie rozumie i z całą stanowczością  jego wypowiedź jest 

prymitywna; Burmistrz nie wie, czy jest jakaś średnio inteligentna osoba, która uwierzy w to, co mówi 

radny; chyba, że ktoś ma poniżej 60 IQ, to może uwierzy w to, co radny mówi; 

− jak można takie bzdury mówić, że Miasto nie bierze kredytów, bo radny nawołuje, żeby ich nie brać 

kredytów; radny opowiada różnego rodzaju bajki ludziom, że to on jest tutaj kreatorem jakiejś polityki 

finansowej miasta.  

 

Janusz Rautszko radny: 

− postara się odnieść do kilku kwestii starając się, aby było na „tak” a nie na „nie”; jednocześnie szanuje 

decyzję radnego Romana Matuszaka odnośnie niepoparcia tego budżetu w związku z programem  

in vitro; 

− radny sam jest przeciwko temu programowi i uchwałom okołoprogramowym dotyczącym tej kwestii, 

narażając się przy tym innym radnym, między innymi swojemu przyjacielowi Markowi Ogrodzińskiemu, co 

jednak nie zmienia stanowiska, że jest przeciwny in vitro; 
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− uważa natomiast, że Rada głosuje dziś nie na temat programu in vitro, ale na temat budżetu i jego zdanie 

jest takie, że jeśli chodzi o budżet, to wszystko co dobrego powiedział o nim radny Roman Matuszak to 

trzeba o tym budżecie powiedzieć. 

 

Marcin Bedka radny: 

− jak widać Burmistrzowi puściły nerwy; o tym, że opozycja odnosi sukces to nie są autorskie słowa 

radnego; to jest wypowiedź Burmistrza na którejś z sesji, skierowana do radnych; 

− szczerze powiedziawszy spodziewał się, że jeszcze w tym roku padnie hasło, że i uda się zrealizować 

gondolę przez jezioro; ale nie da się tego zrealizować inaczej niż poprzez zaciągnięty kredyt i padłoby 

pewnie; że zaciągnięty zostanie kredyt i  zrealizuje się gondolę; 

− radny dziękuję Burmistrzowi i bardzo  się cieszy, że rozsądek wziął górę,  i że Miasto nie robi tego 

szalonego pomysłu; radny z tego względu bardzo się cieszy; 

− odnośnie natomiast tego, że radny ponoć nie rozumie, co się obecnie w Polsce dzieje pod sądami to 

chyba z ust Burmistrza padło hasło „dyktatura” i tylko do tego radny chciał się odnieść; 

− poza tym trzeba umieć spojrzeć w lustro. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta:  

− zwróciła uwagę, że radny po raz kolejny stosuje obraźliwe wypowiedzi. 

 

Paweł Kwak radny: 

− chce wyjaśnić, że to nie on otrzymał od Burmistrza odmowne pismo dotyczące osiedlowego placu zabaw; 

− kopię pisma radny otrzymał od Spółdzielni Mieszkaniowej; 

− w budżecie na 2018r. jest ujęty inny plac zabaw. 

 

Maciej Batura radny: 

− Burmistrz od społeczeństwa, czyli od suwerena dostaje materiał w formie podatków, danin publicznych 

i stara się wykroić w miarę optymalny produkt; 

− jak na każdego z radnych spojrzeć, każdy ma trochę inny strój; jeden garnitur bardziej klasyczny, drugi 

bardziej sportowy, wyjściowy i mniej wyjściowy; tak samo jest z budżetem; 

− radny zagłosuje za budżetem ponieważ to bardzo dobry budżet. 

 

Jacek Brynkiewicz radny: 

− zwracając się do radnego Pawła Kwaka chciałby powiedzieć, że jako radny Platformy Obywatelskiej,   

a właściwie jej sympatyk, który nie jest nie jest członkiem PO, nigdy nie oponował, że Burmistrz nie chce 

dla uczniów szkoły, w której radny uczy, dla społeczeństwa z tamtego rejonu, z którego obwodu radny 

pochodzi,  sali gimnastycznej; ale jest szansa, że kiedyś ta sala powstanie; 

− nie zawsze wszystkie zachcianki opozycji będą zrealizowane; sala w SP-1 to tez rodzaj „zachcianki” 

radnego Jacka Brynkiewicza.  
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Marek Ogrodzi ński radny: 

− kiedy w Europie była gorsza koniunktura gospodarcza, i gdy w Europie się zachwiało i na świecie się 

zachwiało to grożono, że Szczecinek upadnie, a wtedy Burmistrz powiedział, że weźmiemy kredyty, bo 

wie gdzie ta cienka czerwona linia, którą przekroczyć nie można; 

− słyszeliśmy wtedy głosy, że zawali się, przewróci się, kto będzie spłacał te długi? nasze wnuki? że 

zadłużają miasto, itd.; i wtedy Burmistrz powiedział, że nadejdzie taki moment, tylko możemy na niego 

cierpliwie poczekać, kiedy nie będziemy musieli brać kredytu i kiedy kredyt zaczniemy spłacać; 

− teraz Miasto się rozwija, wielu ludzi z innych miejscowości na Pomorzu Szczecinkowi zazdrości. 

 

Paweł Kwak radny: 

− odnośnie wypowiedzi radnego Jacka Brynkiewicza poprosił, aby nie mylić pojęć;  chodziło mu 

o rozbudowę niewielkiego placu zabaw przy rogu ul.28 Lutego i ul. Klasztornej; radny może poczekać  

i nie ma najmniejszego problemu; jeśli przy budżecie 155 mln kwota 30 tys. na budżet tego placu jest 

rzeczą nie do przeskoczenia to rozumie, że nie.  

 

Jacek Brynkiewicz radny: 

− nie chodziło mu o to, że ten plac jest nieważny, ale że na jego realizację może trzeba trochę poczekać. 

 

Renata Rak radna: 

− chciała powiedzieć, że należy spojrzeć na budżet poprzez inwestycje ponad podziałami i ponad tym, kto 

jest inicjatorem danych pomysłów czy projektów; 

− radny Jacek Lesiuk wielokrotnie postulował o budowę placu zabaw na terenie jego okręgu wyborczego  

i wielokrotnie mu odmawiano; ale wie, że w końcu jego pomysł zostanie zrealizowany; nie jest ważne, kto 

jest pomysłodawcą, ale czy jest to potrzebne dla mieszkańców. 

 

Janusz Rautszko radny: 

− plac zabaw, o którym mówił radny Paweł Kwak urasta do niebotycznej rangi; 

− radny chce przypomnieć, że obecnie trwa dyskusja nad projektem budżetu Miasta na 2018r.; 

− poza tym Burmistrz na poprzedniej sesji powiedział, że w tego typu sprawach trzeba usiąść   

i porozmawiać, i to często niejednokrotnie. 

 

Daniel Rak Zast ępca Burmistrza Miasta: 

− Miasto do tej pory stało na stanowisku, że priorytetem jest struktura własności;  

− takie zasady funkcjonowały do tej pory;  

− dzisiaj wiadomo, że potrzeby są dużo większe i są środki zabezpieczone na realizację placów zabaw;  

− już niekoniecznie wynikających ze struktury własności; 

− omawiany budżet to nie tylko inwestycje, ale także środki na spłatę dotychczasowego zadłużenia. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta:  

− ten budżet jest bardzo dobry, ponieważ poza drobnymi kilkoma uwagami opozycja żadnych innych uwag 

nie ma. 
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Krzysztof Zawada radny: 

− kontestowane przez radnego Marcina Bedkę autobusy elektryczne są popierane Premiera RP Mateusza 

Morawieckiego; dziwi się, że opozycja, która deklaruje dbanie o czystość powietrza jest w tej kwestii 

przeciw; z kolei inwestycje w obiekty sportowe są nie tylko dla młodzieży,  

− nieobecny na sesji radny Jacek Pawłowicz uczestniczył kiedyś w posiedzeniu Miejskiej Rady Trenerów 

przy rozdysponowywaniu środków na poszczególne Kluby Sportowe. 

 

Marcin Bedka radny: 

− czy radny Krzysztof Zawada ma na myśli wzrost środków na sport w budżecie ? 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta:  

− chodzi o wzrost środków o 10% na wniosek Miejskiej Rady Trenerów. 

 

Paweł Kwak radny: 

− chce podziękować, że na tak ważnej sesji, jaką jest sesją budżetowa tak dużo czasu poświęcono placowi 

zabaw, o który postuluje. 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− radny Roman Matuszak i radny Marcin bedka powiedzieli, że nie zagłosują za budżetem, ponieważ 

zawarto w nim środki na program in vitro; 

− Burmistrz chciałby, aby radni i mieszkańcy zrozumieli, że to jest miasto czterdziestotysięczne i co 

najmniej połowa ludzi to są ludzie niewierzący; tak mu się wydaje niezależnie kto do Kościoła chodzi - 

jakieś 15 czy 20 proc. i niezależnie od światopoglądu Burmistrza, o którym starał się nigdy na ten temat 

nie dyskutować na sesjach, czy jest wierzący, czy niewierzący; 

− Burmistrz chodzi do Kościoła wtedy, kiedy coś się w Kościele dzieje; dlatego, że jest to szacunek 

Burmistrza dla znacznej części mieszkańców, którzy do Kościoła uczęszczają; 

− Burmistrz uważa, że w Kościele powinien być, mimo że generalnie jest agnostykiem; i mówiąc wprost - 

jest niewierzącym, ale co to ma do rzeczy? 

− powinni otrzymać swoją część budżetu zarówno ci, którzy wierzą i nie wierzą; Miasto powinno wspierać 

Kościoły dlatego, że część mieszkańców chodzi do Kościoła i dla nich jest to bardzo ważne; 

− dlaczego Burmistrz nie ma wspierać ludzi, którzy mają inny światopogląd?  

− gdyby tutaj było stowarzyszenie gejów i lesbijek i oni chcieliby mieć sobie jakiś klub, to Burmistrz też by 

ich wsparł, bo to jest taka sama grupa jak każda inna.   

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta:  

− in vitro nie jest jednoznaczną kwestią i nie można tego zagadnienia spłycać;  

− to, jakie są osobiste odczucia radnych nie powinno wpływać na głosowanie. 

 

Janusz Rautszko radny: 

− jeszcze raz podkreślił, że jego zdaniem obecne glosowanie nie dotyczy in vitro, tylko budżetu na 2018r. 
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Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta:  

− ze względu na brak dalszych uwag przystąpiła do głosowania nad autopoprawkami zgłoszonymi przez 

Burmistrza Miasta; 

− wcześniej zapytała Pana mecenasa Czesława Podkowiaka, czy można w jedynym glosowaniu 

przegłosować wszystkie poprawki jednorazowo, czy każda musi być przegłosowana osobno? 

 

Czesław Podkowiak mecenas: 

− jeśli nikt z radnych nie zgłosi sprzeciwu, to wszystkie poprawki mogą być przegłosowane w jednym 

głosowaniu. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta:  

− ze względu na to, że nikt z radnych takiego sprzeciwu nie zgłosił, przystąpiła do przegłosowania  

w jednym głosowaniu wszystkich autopoprawek zaproponowanych przez Burmistrza Miasta, jeszcze raz 

przypominając te autopoprawki. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 19 głosami „za” przyjęła wszystkie autopoprawki zgłoszone 

przez Burmistrza Miasta. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta:  

− ze względu na brak dalszych uwag przystąpiła do głosowania nad uchwałą. 

 

W głosowaniu  jawnym  Rada  Miasta  15 głosami „za”, przy 3 głosach „przeciw” i 1 głosie „wstrzymującym się” 

podjęła uchwałę: 

Nr LI/435/2017   

w sprawie uchwalenia bud żetu miasta Szczecinek na 2018 rok. 

Ad.5. 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta:  

− otworzyła dyskusję. 

 

Jerzy Kania Przewodnicz ący Komisji Bud żetowo-Ekonomicznej: 

− Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie, 5 głosami „za”, przy 1 głosie „wstrzymującym się”. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta:  

− przypomniała, że autopoprawki miały zostać zgłoszone także do projektu tej uchwały. 

 

Czesław Podkowiak mecenas: 

− formalnie autopoprawki powinien zgłosić Burmistrz. 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− poprosił, aby w jego imieniu autopoprawki do projektu uchwały zgłosiła i uzasadniła Pani Dyrektor 

Wydziału Finansowego. 
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Elżbieta Mucha Dyrektor Wydziału Finansowego: 

− wyjaśniła, że w samej treści uchwały nie ma zmian; poprawki dotyczą tylko załącznika nr 1 i załącznika  

nr 2 do uchwały; treść tych poprawek radni otrzymali przed sesją w nowej wersji załączników. 

 

Roman Matuszak radny: 

− wniósł o naniesienie poprawki w uzasadnieniu projektu uchwały donośnie nazwy ulicy. 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− wyjaśnił, że tu chodzi o nazwę projektu opracowanego przed zmianą nazwy ulicy. 

 

Czesław Podkowiak mecenas: 

− wyjaśnił, że uzasadnienia się nie głosuje. 

 

Roman Matuszak radny: 

− będzie głosować za przyjęciem WPF ponieważ z kontynuacja oddłużania Miasta. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta:  

− ze względu na brak dalszych uwag zapytała, czy ktoś jest przeciwko przegłosowaniu wszystkich 

autopoprawek w jednym głosowaniu / i ze względu na brak sprzeciwu przystąpiła do głosowania. 

 

W głosowaniu  jawnym  Rada  Miasta  jednogłośnie 19 głosami „za” przyjęła wszystkie zaproponowane 

autopoprawki. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta:  

− ze względu na brak dalszych uwag przystąpiła do głosowania nad uchwałą. 

 

W głosowaniu  jawnym  Rada  Miasta  16 głosami „za”, przy 3 głosach „wstrzymujących się” i 0 głosach „przeciw” 

podjęła uchwałę: 

Nr LI/436/2017   

w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy finansow ej miasta Szczecinek na lata 2018-2025. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta:  

− o godz. 12:10 zarządziła 10 minutową przerwę w obradach. 

 

Obrady zostały wznowione po przerwie o godz.12:20. Obrady opuścili radni: Małgorzata Kuszmar, Marcin 

Kaszewski i Janusz Rautszko. Zostało 16 radnych. 

 

Ad.6. 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta:  

− otworzyła dyskusję. 
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Jerzy Kania Przewodnicz ący Komisji Bud żetowo-Ekonomicznej: 

− Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie, 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta:  

− ze względu na brak dalszych uwag przystąpiła do głosowania nad uchwałą. 

 

W głosowaniu  jawnym  Rada  Miasta  13 głosami „za”, przy 3 głosach „wstrzymujących się” i 0 głosach „przeciw” 

podjęła uchwałę: 

Nr LI/437/2017   

w sprawie dokonania zmian w bud żecie miasta Szczecinek na 2017 rok. 

Ad.7. 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta:  

− otworzyła dyskusję. 

 

Jerzy Kania Przewodnicz ący Komisji Bud żetowo-Ekonomicznej: 

− Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie, 

 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta:  

− ze względu na brak dalszych uwag przystąpiła do głosowania nad uchwałą. 

 

W głosowaniu  jawnym  Rada  Miasta  13 głosami „za”, przy 3 głosach „wstrzymujących się” i 0 głosach „przeciw” 

podjęła uchwałę: 

Nr LI/438/2017   

w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej m iasta Szczecinek na lata 2017-2025 . 

Ad.8. 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta:  

− otworzyła dyskusję. 

 

Jerzy Kania Przewodnicz ący Komisji Bud żetowo-Ekonomicznej: 

− Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie, 

 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta:  

− ze względu na brak dalszych uwag przystąpiła do głosowania nad uchwałą. 

 

W głosowaniu  jawnym  Rada  Miasta  jednogłośnie 16 głosami „za” podjęła uchwałę: 

Nr LI/439/2017   

w sprawie zbycia nieruchomo ści stanowi ącej własno ść Miasta Szczecinek. 

 

 



 20

Ad.9.  

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta:  

− otworzyła dyskusję. 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− chce zgłosić autopoprawkę: w paragrafie 1 ust. 2 zamiast pierwotnego zapisu po autopoprawce powinien 

być następujący zapis: „Zmiana planu obejmuje zmianę w § 23  pkt.  4, 5, 6 i 7 tekstu uchwały”; 

− wyjaśnił konieczność proponowanej zmiany. 

 

Edyta Wojnicz Przewodnicz ąca Komisji Rozwoju Gospodarczego i Samorz ądności: 

− Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta:  

− przystąpiła do głosowania nad zgłoszonymi autopoprawkami. 

 

W głosowaniu  jawnym  Rada  Miasta  jednogłośnie 16 głosami „za” przyjęła zaproponowane autopoprawki. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta:  

− ze względu na brak dalszych uwag przystąpiła do głosowania nad uchwałą. 

 

W głosowaniu  jawnym  Rada  Miasta  jednogłośnie 16 głosami „za” podjęła uchwałę: 

Nr LI/440/2017   

w sprawie przyst ąpienia do sporz ądzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania pr zestrzennego 

„28 Lutego III” w Szczecinku. 

Ad.10.  

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta:  

− otworzyła dyskusję. 

 

Edyta Wojnicz Przewodnicz ąca Komisji Rozwoju Gospodarczego i Samorz ądności: 

− Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta:  

− ze względu na brak dalszych uwag przystąpiła do głosowania nad uchwałą. 

 

W głosowaniu  jawnym  Rada  Miasta  15 głosami „za”, przy 1 głosie „wstrzymującym się” i 0 głosach „przeciw” 

podjęła uchwałę: 

Nr LI/441/2017   

w sprawie przyst ąpienia do sporz ądzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrze nnego „ Świątki 

III” w Szczecinku. 
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Ad.11.  

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta:  

− otworzyła dyskusję. 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− chce zgłosić autopoprawkę: w paragrafie 16, pkt 6, lit. b należy wykreślić ostatnie słowa „na gminną”,  

a po słowie „drogi” postawić średni; 

− wyjaśnił konieczność proponowanej zmiany. 

 

Edyta Wojnicz Przewodnicz ąca Komisji Rozwoju Gospodarczego i Samorz ądności: 

− Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta:  

− przystąpiła do głosowania nad zgłoszonymi autopoprawkami. 

 

W głosowaniu  jawnym  Rada  Miasta  jednogłośnie 16 głosami „za” przyjęła zaproponowane autopoprawki. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta:  

− ze względu na brak dalszych uwag przystąpiła do głosowania nad uchwałą. 

 

W głosowaniu  jawnym  Rada  Miasta  15 głosami „za”, przy 1 głosie „wstrzymującym się” i 0 głosach „przeciw” 

podjęła uchwałę: 

Nr LI/442/2017   

w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przest rzennego „Kaszubska II” w Szczecinku. 

 

Ad.12.  

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta:  

− otworzyła dyskusję. 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− chce zgłosić autopoprawkę: w załączniku nr 3 w tabeli dot. wykazu  uwag w  kolumnie pt: „Ustalenia 

projektu planu dla nieruchomości, której dotyczy uwaga” – w rubrykach: trzeciej, czwartej i szóstej 

dotychczasowy zapis należy zastąpić zapisem: „§ 42 -nie ustala się stawki procentowej jednorazowej 

opłaty za wzrost wartości nieruchomości”; 

− wyjaśnił konieczność proponowanej zmiany. 

 

Edyta Wojnicz Przewodnicz ąca Komisji Rozwoju Gospodarczego i Samorz ądności: 

− Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

 

Obrady opuścił radny Marcin Bocheński. Zostało 15 radnych. 
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Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta:  

− przystąpiła do głosowania nad zgłoszonymi autopoprawkami. 

 

W głosowaniu  jawnym  Rada  Miasta  jednogłośnie 15 głosami „za” przyjęła zaproponowane autopoprawki. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta:  

− ze względu na brak dalszych uwag przystąpiła do głosowania nad uchwałą. 

W głosowaniu  jawnym  Rada  Miasta  14 głosami „za”, przy 1 głosie „wstrzymującym się” i 0 głosach „przeciw” 

podjęła uchwałę: 

Nr LI/443/2017   

w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przest rzennego „Koszali ńska-3” w Szczecinku. 

 

Ad.13.  

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta:  

− otworzyła dyskusję. 

 

Grażyna Kuszmar Przewodnicz ąca Komisji Problemów Społecznych: 

− Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta:  

− ze względu na brak dalszych uwag przystąpiła do głosowania nad uchwałą. 

 

W głosowaniu  jawnym  Rada  Miasta  13 głosami „za”, przy 2 głosach „wstrzymujących się” i 0 głosach „przeciw” 

podjęła uchwałę: 

Nr LI/444/2017   

w sprawie przyj ęcia Miejskiego Programu Profilaktyki i Rozwi ązywania Problemów Alkoholowych  

i Przeciwdziałania Narkomanii dla Miasta Szczecinek  na rok 2018. 

Ad.14.  

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta:  

− otworzyła dyskusję. 

 

Grażyna Kuszmar Przewodnicz ąca Komisji Problemów Społecznych: 

− Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta:  

− ze względu na brak dalszych uwag przystąpiła do głosowania nad uchwałą. 

 

W głosowaniu  jawnym  Rada  Miasta  jednogłośnie 15 głosami „za” podjęła uchwałę: 

Nr LI/445/2017   

w sprawie przyj ęcia Gminnego Programu Wspierania Rodziny na lata 20 18-2020. 
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Ad.15.  

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta:  

− otworzyła dyskusję. 

 

Grażyna Kuszmar Przewodnicz ąca Komisji Problemów Społecznych: 

− Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta:  

− ze względu na brak dalszych uwag przystąpiła do głosowania nad uchwałą. 

W głosowaniu  jawnym  Rada  Miasta  14 głosami „za”, przy 1 głosie „wstrzymującym się” i 0 głosach „przeciw” 

podjęła uchwałę: 

Nr LI/446/2017   

w sprawie zatwierdzenia projektu współfinansowanego  z Europejskiego Funduszu Społecznego. 

Ad.16.  

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta:  

− otworzyła dyskusję. 

Grażyna Kuszmar Przewodnicz ąca Komisji Problemów Społecznych: 

− Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta:  

− ze względu na brak dalszych uwag przystąpiła do głosowania nad uchwałą. 

 

W głosowaniu  jawnym  Rada  Miasta  jednogłośnie 15 głosami „za” podjęła uchwałę: 

Nr LI/447/2017   

w sprawie szczegółowych zasad ponoszenia odpłatno ści za pobyt w o środkach wsparcia-schroniskach 

dla osób bezdomnych, innych ni ż prowadzone przez Miasto Szczecinek. 

Ad.17.  

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta:  

− otworzyła dyskusję. 

 

Grażyna Kuszmar Przewodnicz ąca Komisji Problemów Społecznych: 

− Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta:  

− ze względu na brak dalszych uwag przystąpiła do głosowania nad uchwałą. 

 

W głosowaniu  jawnym  Rada  Miasta  jednogłośnie 15 głosami „za” podjęła uchwałę: 

Nr LI/448/2017   

w sprawie ustalenia zasad zwrotu wydatków za świadczenia z pomocy społecznej w formie usług, 

pomocy rzeczowej, zasiłków na ekonomiczne usamodzie lnienie, zasiłków okresowych i zasiłków 

celowych przyznanych pod warunkiem zwrotu, b ędących w zakresie zada ń własnych gminy. 
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Ad.18.  

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta:  

− otworzyła dyskusję. 

 

Janusz Rautszko Przewodnicz ący Komisji Rewizyjnej: 

− Komisja rekomenduje Radzie Miasta podjęcie przedłożonej uchwały. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta:  

− ze względu na brak dalszych uwag przystąpiła do głosowania nad uchwałą. 

W głosowaniu  jawnym  Rada  Miasta  jednogłośnie 15 głosami „za” podjęła uchwałę: 

Nr LI/449/2017   

w sprawie rozpatrzenia skargi Pana M.S. na Dyrektor a Miejskiego O środka Pomocy Społecznej  

w Szczecinku. 

Obrady opuściła radna Grażyna Kuszmar. Zostało 14 radnych. 

 

Ad.19.  

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta:  

− otworzyła dyskusję. 

 

Maciej Batura Wiceprzewodnicz ący Komisji Rewizyjnej: 

− Komisja rekomenduje Radzie Miasta podjęcie przedłożonej uchwały. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta:  

− ze względu na brak dalszych uwag przystąpiła do głosowania nad uchwałą. 

 

W głosowaniu  jawnym  Rada  Miasta  jednogłośnie 14 głosami „za”  podjęła uchwałę: 

Nr LI/450/2017   

w sprawie rozpatrzenia skargi Pani K. Sz. na działa nia Burmistrza Miasta Szczecinek. 

 
Ad.20. Sprawozdanie Burmistrza Miasta. 

− uwag nie zgłoszono. 

 
Ad.21. Informacja Przewodnicz ącej Rady Miasta. 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta:  

− poinformowała radnych o wygranym przez Burmistrza procesie przeciwko radnym Andrzejowi 

Grobelnemu oraz Jackowi Pawłowiczowi; w ubiegły piątek zapadł prawomocny wyrok, gdzie radni zostali 

uznani za winnych oraz skazani; stwierdziła również, że Burmistrz został oczyszczony z zarzutów 

zaprezentowanych przez radnych na tej sali. 

 

Jerzy Hardie- Douglas Burmistrz Miasta: 

− wyjaśnił, że była to sprawa karna z oskarżenia prywatnego; 
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− jak powiedziała Pani Przewodnicząca, radni Andrzej Grobelny i Jacek Pawłowicz zostali skazani  

w Sądzie Rejonowym w Szczecinku, potem się od tego wyroku odwołali, wyrok został podtrzymany przez 

Sąd Okręgowy; chciał powiedzieć jedną rzecz, i może w tej chwili to ujawnić, bo to jest przywilej strony 

skarżącej; ponieważ było to jawne, to pewne rzeczy i zdania, które padły Burmistrz ma prawo podać do 

publicznej wiadomości; ponieważ zbliżają się święta chce  zaapelować do radnych, 

− Pan Andrzej Grobelny zapytany przez Sąd, jakie są jego dochody, odpowiedział, że ok. 700 zł; 

− jest to poniżej minimum socjalnego, dlatego Burmistrz proponuje radnym, czy nie rozważyć zebranie 

składki, bo jednak idą święta i nie wypada aby radny głodował; 

− to jest kwota uważana za próg ubóstwa, a to tylko propozycja radnym pod rozwagę; 

− szkoda człowieka, idą święta. 

 

Ad.22.  Zapytania radnych. 

Marcin Bedka radny: 

− zapytał, czy przy inwestycji dotyczącej oświetlenia terenu lasku komunalnego w Trzesiece było więcej 

oferentów? 

 

Anna Mista Dyrektor Wydziału Komunalnego UM Szczeci nek: 

− były dwie oferty. 

 

Marcin Bedka radny: 

− jaka firma została wyłoniona ? 

 

Anna Mista Dyrektor Wydziału Komunalnego UM Szczeci nek: 

− firma LUKSUS Leszek Czukowicz, w trybie zapytania ofertowego. 

 

Marcin Bedka radny: 

− czy startowała też spółka komunalna ? 

 

Radosław Żmuda-Trzebiatowski Prezes PGK Sp. z o.o. w Szczecin ku: 

− tak, startowała Spółka PGK. 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− sprawa oświetlenia nie jest w zakresie działalności PGK Sp.  z o.o. 

 

Anna Mista Dyrektor Wydziału Komunalnego UM Szczeci nek: 

− odnośnie iluminacji świetlnej wykonują to firmy elektryczne, a nie PGK, ponieważ trzeba przy tym 

wykonać przegląd energetyczny, wykonać ewentualne naprawy elektryczne itp. 

 

Jacek Lesiuk radny: 

− w imieniu Stowarzyszenia „Miasto z Wizją” dziękuje Burmistrzowi za użyczenie domków na Jarmark 

Świąteczny; dzięki Burmistrzowi impreza się bardzo udała. 
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Marcin Bedka radny: 

− zapytał Przewodniczącą Rady Miasta, w której części wypowiedzi radnego Jacka Lesiuka było 

zapytanie?, ponieważ ten punkt porządku obrad nie przewiduje zgłaszania uwag tylko pytania. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta:  

− w żadnej. 

 

Jacek Lesiuk radny: 

− w związku z pytaniem radnego Marcina Bedki powtórzył swoją wypowiedź, tym razem w formie pytania 

skierowanego do Burmistrza – jak Burmistrz ocenia organizację Jarmarku Świątecznego ? 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− podziękował radnemu Jackowi Lesiukowi za to pytanie, a jak było na Jarmarku każdy mieszkaniec 

Szczecinka widział; z roku na rok co raz większe uznanie dla organizatorów tej imprezy; 

− bardzo pozytywnie ocenia tę inicjatywę, nie odbyłaby się  ona, gdyby już w ubiegłym roku nie było 

zainteresowania ze strony mieszkańców; 

− trzeba przy tym podziękować także dla KRONOSPAN-u za przekazanie domków drewnianych o wartości 

ok. 80 tys. zł, które stały się dzięki temu własnością Miasta; 

− domki te będą udostępniane nieodpłatnie nie tylko z okazji Jarmarku Świątecznego, ale także przy okazji 

innych imprez organizowanych przez Miasto; 

− poza tym podziękowania za pomoc przy organizacji Jarmarku należą się między innymi takim firmom jak: 

Grześkowiak, EUROKOPERT, SHIUZ i wielu innym; Burmistrz dziękuje wszystkim za ten Jarmark. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta:  

− ze względu na brak dalszych uwag i wyczerpanie porządku obrad zamknęła sesję, 

− przekazała wszystkim życzenia zdrowych i spokojnych Świąt Bożego Narodzenia. 

 

Obrady Rady Miasta zako ńczono o godz. 13:00.   

 

Na tym protokół zakończono. 

 

    Protokołował:                                                                                      Przewodnicząca Rady Miasta: 

    Dariusz Krupski                       Katarzyna Dudź 


